
                                                       PROTOKÓŁ NR 8/2024 

                               Z POSIEDZENIA KOMISJI BUDŻETU, FINANSÓW 

                                          I MIENIA POWIATU W POLICACH 

                                                            z dnia 04 grudnia 2024 r.  

 

 

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Stwierdzenie quorum. 

3. Przedstawienie porządku posiedzenia.  

4. Przyjęcie protokołu Nr 7/2024 z dnia 13 listopada 2024 r. 

5. Opiniowanie projektu uchwały Rady Powiatu w Policach w sprawie uchwalenia budżetu 

Powiatu Polickiego na 2025 rok. 

6. Przygotowanie „Planu Pracy Komisji Budżetu, Finansów i Mienia Powiatu na 2025 rok”. 

7. Wnioski i oświadczenia.  

8. Zamknięcie posiedzenia. 

 
 
Przebieg posiedzenia: 

 

Ad 1. 

Obrady otworzył i prowadził Przewodniczący posiedzenia. 

 

Ad 2. 

Na podstawie listy obecności Przewodniczący stwierdził quorum, w posiedzeniu udział brało 

siedmiu członków komisji. 

 

Ad 3. 

Przedstawiony porządek posiedzenia został zatwierdzony pozytywnie. 

 

Ad 4. 

Protokół Nr 7/2024 z dnia 13 listopada 2024 r. został  zaopiniowany pozytywnie sześcioma głosami 

przy jednym głosie wstrzymującym. 

 

Ad.5 

 

Podczas posiedzenia Komisja opiniowała i poddawała pod głosowanie projekt uchwały Rady 

Powiatu w Policach w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Polickiego na 2025 rok. 

 

W posiedzeniu brali udział: Zarząd Starostwa Powiatowego, Sekretarz oraz Skarbnik Starostwa, 

Naczelnicy merytorycznych Wydziałów oraz Przewodniczący Komisji Zdrowia, Bezpieczeństwa, 

Pomocy Społecznej i Polityki Rodzinnej Rady Powiatu w Policach oraz Przewodniczący Komisji 

Rewizyjnej.  

 

Przewodniczący Komisji Budżetu, Finansów i Mienia Powiatu poinformował, że do Komisji  

Budżetu wpłynęły pozytywne opinie dot. projektu budżetu na 2025 r. od poszczególnych Komisji 

Merytorycznych. 

 

Projekt budżetu na 2025 r. omawiała i przedstawiała na prezentacji Pani Skarbnik Anna Piasecka-

Grzegorek. Pani Skarbnik skoncentrowała się głównie na przedstawieniu budżetu jako całości,  

bez analizy poszczególnych zadań, które omawiane były na poszczególnych komisjach.  

Po prezentacji głos w dyskusji na temat budżetu zabierali Radni: Pani Beata Chmielewska, Pani 

Teresa Dera, Pan Jerzy Okopny, Pan Adam Pacholik, Pan Janusz Szwyd. 



 

Odpowiedzi na pytania udzielali zarówno Pani Skarbnik, Pan Starosta Shivan Fate, Członek 

zarządu Pan Jacek Fabisiak oraz wywołani Naczelnicy. 

Projekt Budżetu na 2025 r. został przez Komisje zaopiniowany pozytywnie 5 głosami za, 1 głosem 

wstrzymującym oraz jednym przeciwnym. 

 

Ad. 6 

Przewodniczący Komisji Budżetu przedstawił projekt planu pracy komisji budżetu, finansów  

i mienia powiatu, który jednogłośnie został przyjęty. 

 

Ad. 7 

 

Nie było wolnych wniosków i oświadczeń. 

 

Ad. 8 

Na tym posiedzenie zakończono. 

 

 

 


